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استان فارساستان فارس

سپیدان

فرماندار شهرستان سپیدان:

تفرجگاه ها و اماکن گردشگری 
 سپیدان تا اطلاع ثانوی

 تعطیل شدند

این  قرمز  وضعیت  به  اشاره  با  سپیدان  شهرستان  فرماندار 
این  اماکن گردشگری  و  تفرجگاه ها  تمام  شهرستان گفت: 

منطقه از شانزدهم مهرماه ۹۹ تا اطلاع ثانوی تعطیل هستند.
چهارمین  سی  در  جهرمی،  جوادی  جمال  ایرنا  گزارش  به 
با کرونای شهرستان سپیدان  نشست ستاد مدیریت و مقابله 
بیان داشت: بر اساس مصوبه شورای ستاد مدیریت و مقابله 
حفظ  برای  و  ضرورت  به  بنا  شهرستان،  این  کرونای  با 
تمام  کرونا،  ویروس  زنجیره  قطع  و  شهروندان  سلامت 
بوستان ها، مراکز تفریحی، تفرجگاه ها، هتل ها، منازل مبله و 
اقامتگاه های بوم گردی این منطقه از شانزدهم مهرماه ۹۹ تا 

اطلاع ثانوی تعطیل است.
فرماندار شهرستان سپیدان افزود: متأسفانه کاهش حساسیت 
مردم و بی توجهی به محدودیت ها و طرح های فاصله گذاری 
فیزیکی، باعث افزایش شیوع ویروس کرونا در این شهرستان 

شده است.
جوادی جهرمی، با بیان اینکه مقابله با ویروس کرونا نیازمند 
عزم ملی و همکاری همه دستگاه ها و آحاد مردم است، اظهار 
داشت: بهترین کار این است که با درک شرایط موجود و با 
رعایت موازین بهداشتی، زندگی در شرایط جدید کرونایی 
با  و  بپذیریم  زندگی  جدید  الگوی  و  فرهنگ  عنوان  به  را 
آن کنار بیاییم و نگذاریم که بیشتر از این صدمات جانی و 

اقتصادی گریبانگیر خانواده ها شود.
شهرستان  بیماری کرونای  با  مقابله  و  مدیریت  ستاد  رئیس 
سپیدان همچنین بیان کرد: باید تیم های بازرسی ستاد مقابله با 
کرونا این شهرستان شامل، فرمانداری، مرکز بهداشت، اتاق 
حکومتی  تعزیرات  و  انتظامی  نیروی  گردشگری،  اصناف، 
پاساژها،  همچون  ازدحام  پُر  مکان های  و  شوند  تشکیل 
تالارها، بانک ها و اداره ها را به صورت مستمر مورد بازدید 

و بررسی قرار دهند.
از  بهینه  استفاده  با  تردید  بدون  داد:  ادامه  جهرمی  جوادی 
سفرهای  از  اجتناب  عمومی،  اماکن  در  ویژه  به  ماسک 
غیرضروری و درون شهری، رعایت شیوه نامه های بهداشتی 
ویروس  به  مبتلایان  آمار  از  اداره ها  و  واحدهای صنفی  در 

کرونا کاسته خواهد شد.

فیروزآباد
سرپرست جهاد کشاورزی شهرستان 

فیروزآباد خبر داد؛

برداشت خرما در نخلستان های 
فیروزآباد

برداشت  از  فیروزآباد  شهرستان  جهاد کشاورزی  سرپرست 
فیروزآباد  نخلستان های  از  هکتار   ۲۴۱ سطح  خرما  محصول 

خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از فیروزآباد، سید کاظم موسوی 
اظهار  شهرستان  این  در  خرما  محصول  برداشت  به  اشاره  با 
تن محصول  و ۳۰۰  هزار  از  بیش  می شود  پیش بینی  داشت: 

خرما از نخلستان های شهرستان فیروزآباد برداشت شود.
وی افزود: سطح نخلستان های این شهرستان ۲۴۱ هکتار است 
که عمده باغ های نخل فیروزآباد در بخش مرکزی و روستای 

کنار سیاه واقع شده اند.
خرمای  داد:  ادامه  فیروزآباد  کشاورزی  جهاد  سرپرست 
زاهدی )قصب( بیشترین سطح کشت را در شهرستان به خود 
اختصاص داده و در ارقام شاهانی و خاصویی در سطح محدود 

وجود دارد.
موسوی اضافه کرد:  برداشت قصب تا پایان آبان ماه ادامه 
میانه،  آسیای  کشورهای  به  شده  برداشت  محصول  و  دارد 
اروپایی صادر  از کشورهای  بعضی  پاکستان، عمان، قطر و 

می شود.
و  جمع آوری  بسته بندی،  در  کشاورزان  داشت:  بیان  وی 
فروش محصول دقت لازم داشته باشند تا محصول سالم و با 

کیفیت به فروش برسد.
کلی  طور  به  گفت:  فیروزآباد  کشاورزی  جهاد  سرپرست 
درصد   ۱۰.۵ و  وزن  از  درصدی   ۱۱.۵ سهم  زاهدی  خرمای 

ارزش خرمای صادراتی را  در سال ۹۸ را به خود اختصاص 
داده است و  به بیش از ۳۴ کشور صادرشده است.

قیروکارزین

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان قیروکارزین 
خبر داد:

 تعهد کاشت ۵۰۰ هکتار کلزا 
در قیروکارزین

تعهد  گفت:  قیروکارزین  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
کاشت ۵۰۰ هکتار کلزا در قیروکارزین را داریم که تاکنون 
قرارداد کاشت بیش از ۱۵۰ هکتار دانه روغنی کلزا منعقد و 

کاشت ده هکتار از آن نیز در حال انجام است.
از قیروکارزین، مهدی همتی  به گزارش خبرگزاری فارس 
این  اراضی  در  کلزا  روغنی  دانه  مکانیزه  کاشت  آغاز  از 
از  محصول  این  کاشت  داشت:  اظهار  و  داد  خبر  شهرستان 
امروز ۱۵ مهرماه در بخش افزر شروع و تا اوایل آذرماه ادامه 

خواهد داشت.
داشته  کلزا  هکتار   ۵۰۰ کاشت  تعهد  اینکه  به  اشاره  با  وی 
افزود: تاکنون قرارداد کاشت بیش از ۱۵۰ هکتار دانه روغنی 
کلزا منعقد و کاشت ده هکتار از آن نیز در حال انجام است.
مصرف  اینکه  بیان  با  قیروکارزین  کشاورزی  جهاد  مدیر 
بهینه بذر در کاشت مزارع کلزا بسیار حائز اهمیت و میزان 
آن میان چهار تا پنج کیلوگرم در هر هکتار توصیه می شود 
رقم  قیروکارزین  شهرستان  در  استفاده  مورد  بذر  داد:  ادامه 
هایولا ۵۰ و تاکنون دو هزار کیلوگرم از آن خریداری و به 

مراکز توزیع حمل شده است.
کاشت،  عملیات  حین  لازم  آموزش های  کرد:  اضافه  همتی 
داشت و برداشت، تخصیص کودهای پایه، برداشت مکانیزه 
و  دارای هد مخصوص کلزا، خرید تضمینی  با کمباین های 
پرداخت به موقع مطالبات کشاورزان از جمله مشوق ها برای 

کشت کلزا خواهد بود.

استان بوشهراستان بوشهر

 
دشتستان

 نماینده مردم دشتستان در مجلس 
شورای اسلامی:

 تعارفی در دفاع از حقوق 
مردم ندارم

 با هر نوع رانتی برای مسئولان و نمایندگان مخالفم

مورد  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
مقابله با فساد گفت: تعارفی در دفاع از حقوق مردم نخواهیم 
داشت و با مدیران ناکارآمد و فاسد و آلوده باید مقابله کنیم 

و جلوی خائنین به مردم خواهیم ایستاد.
به گزارش خبرگزاری فارس از شهرستان دشتستان، ابراهیم 
به  مربوط  که  خود  ماهانه  گزارش  چهارمین  در  رضایی 
چهارمین ماه فعالیت مجلس شورای اسلامی بود اظهار داشت: 
مجلس یازدهم در ریل کاری خود قرار گرفته و در حوزه 

قانون گذاری و نظارت برنامه ها را دنبال می کند.
اضافه کرد: در  اسلامی  نماینده دشتستان در مجلس شورای 
حوزه قانون گذاری طی یک ماه گذشته موضوعات مختلفی را 
همراه با دیگر نمایندگان مجلس شورای اسلامی دنبال کردیم 
و تلاش ما این بوده که رفع مشکلات مردم و تأمین نیازهای 

آنها در اولویت قرار گیرد.
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی بیان کرد: 
اخیر صرف  ماه  در یک  ملی  امنیت  بیشتر وقت کمیسیون 
است  شده  آمریکا  خصومت های  به  لازم  پاسخ های  بررسی 
و مطمئناً پاسخ آمریکا را خواهیم داد و مقابل دشمنی آنها 

ساکت نخواهیم بود.
رضایی افزود: در حوزه تقنین، طرح حمایت از صنایع پایین 
دستی نفت، طرح رسیدن به تولید ۱۹۰ هزار سو برق هسته ای، 
ایثارگران،  قانون جامع خدمات رسانی  ماده ۲۱  طرح اصلاح 
طرح الحاق یک بند به تبصره بودجه ۹۹ برای تأمین تجهیزات 
آموزش مجازی دانش آموزان مناطق محروم، تبدیل وضعیت 
نیروهای پیمانکاری وزارت نیرو بر اساس عدالت و شفافیت، 
طرح اقدام متقابل علیه آمریکا و طرح تأمین کالای اساسی را 

به همراه دیگر نمایندگان دنبال کردیم.
از وزیر آموزش و پرورش در مورد  به سؤال  اشاره  با  وی 
دلیل تأخیر در پرداختی بیمه تکمیلی فرهنگیان و علت عدم 
همکاری بخش درمان بیمه آتیه سازان حافظ بیان کرد: بیمه 

از وزیر آموزش و  بود که  از دیگر مواردی  نیز  فرهنگیان 
پرورش سؤال شد.

قرارداد  مورد  در  نفت  وزیر  از  سؤال  افزود:  رضایی 
ترکمنستان، سؤال از وزیر اقتصاد در مورد علت عدم اجرای 
قالب  بود که در  از دیگر مواردی  بودجه ۹۹  مالیات  قانون 

سؤال از وزرا دنبال شد.
به  را  تذکراتی  نیز  مسائل  برخی  مورد  در  داد:  ادامه  وی 
مسئولان دادیم که می توان به تذکر به رئیس جمهور و وزیر 
صمت در مورد قیمت پایین خرمای دشتستان، تذکر به وزیر 
به  تذکر  شیمیایی،  کود  گرانی  مورد  در  کشاورزی  جهاد 
زیرمجموعه  دستگاه های  استنکاف  مورد  در  بهداشت  وزیر 
از اجرای قانون انتشار و دسترسی آزاد به اطلاعات، تذکر به 
وزیر آموزش و پرورش در مورد تعطیلی رصدخانه بوشهر، 
در  گاز  کنتور  تأمین  درباره ضرورت  نفت  وزیر  به  تذکر 
آستانه فصل سرما، تذکر به وزیر کشور در مورد عدم صدور 
در  بی عدالتی  مورد  در  بهداشت  به وزیر  تذکر  ملی،  کارت 
بخش  به  طبی  تشخیص  ملی  آزمایشگاه های  واگذاری  مورد 
خصوصی و تذکر به رئیس جمهور در مورد عدم نظارت بر 
اشاره  پتروشیمی  و  فولاد  گرانی  مافیای  با  برخورد  و  بازار 

کرد.
پیگیری تحقیق و تفحص از سازمان بورس

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسلامی خاطرنشان کرد: تحقیق و تفحص از سازمان بورس 

نیز دنبال و پیگیری شده است.
و  نیازها  نیز  بوشهر  استان  و  وی گفت: در حوزه دشتستان 
مشکلات مردم به صورت ویژه دنبال و پیگیری شده است و 
تلاش کردیم در سطح ملی و استانی این مسائل را به صورت 

مستمر دنبال کنیم.
رضایی با تشریح طرح تأمین کالای اساسی اظهار داشت: این 
طرح ناظر به مشکلات مردم که ناشی از ضعف دستگاه های 
که  می شود  دنبال  است  مردم  نیازهای  تأمین  در  اجرایی 
امیدواریم با تصویب نهایی مجلس و تأیید شورای نگهبان به 

زودی اجرایی شود.
ماهانه سهمیه هر خانوار  این طرح،  قالب  داد: در  ادامه  وی 
دو  اقشار کم درآمد  سهمیه  خواهد گرفت که  تعلق  آنها  به 
سهمیه ای  هم  مرفه  خانواده های  و  بود  خواهد  دیگران  برابر 

نخواهند داشت.
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی تأمین امنیت 
تأمین  طرح  اجرای  اهداف  مهمترین  از  را  خانوارها  غذایی 
قیمت ها  روزافزون  افزایش  افزود:  و  دانست  اساسی  کالای 
تا  طرح ها  این  اجرای  که  است  شده  مردم  به  فشار  باعث 

حدودی مشکلات مردم را حل می کند.
وی با اشاره به برخی جوسازی علیه مجلس بیان کرد: برخی 
افراد عنوان می کنند که چرا در این مجلس کاری برای مردم 
صورت نگرفته است؛ کار مجلس یک روزه و یک شبه و 
یک ماهه نیست و طراحی و تصویب و تأیید قوانین ممکن 

است ماه ها طول بکشد تا به مرحله اجرا برسد.
از  جلوگیری  و  بازار  تنظیم  هرچند  کرد:  تصریح  رضایی 
گرانی اقلام وظیفه و مسؤولیت دولت است ولی مجلس هم 
به صورت شبانه روزی در تلاش برای رفع مشکلات مردم و 

تأمین نیازهای آنها است.
گرانی ها نتیجه عملکرد ضعیف دولت است

گرانی  کرد:  بیان  نیز  شده  مطرح  سؤالات  به  پاسخ  در  وی 
قیمت خودرو یکی از مسائل و مشکلات اصلی مردم است 
که پیگیری های لازم به همراه نمایندگان انجام شده و تحقیق 

و تفحص از خودروسازان کلید خورده است.
اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
به سؤالی در مورد گران شدن قیمت کالاها و دلار و سکه 
گفت: گرانی ها نتیجه عملکرد ضعیف دولت است و رئیس و 
نمایندگان مجلس به صورت شبانه روزی در تلاش برای رفع 

این مشکلات هستند.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اینکه بار اصلی گرانی بر دوش مردم است،  بیان  با  اسلامی 
زمینه، طرح  این  در  مجلس  برنامه های  از  یکی  اضافه کرد: 
رفع  در  حدودی  تا  می تواند  که  است  اساسی  کالای  تأمین 

مشکلات اثرگذار باشد.
نیز  آرا  با سؤالی در مورد طرح شفافیت  ارتباط  رضایی در 
بیان کرد: این طرح در مجلس در حال بررسی است و بنده 
طبق قولی که به مردم داده بودم، همه آرای خود را که دارای 
و  می کنم  اعلام  شفاف  را  هستند  ویژه  اهمیت  و  حساسیت 

تلاش دارم عملکردی شفاف داشته باشم.
به دشتستان،  بنزین یورو ۴  برای اختصاص  از پیگیری  وی 
اختصاص نهاده های دامی، تحقیق و تفحص از بورس، توسعه 
زیرساخت های فرهنگی و هنری، مدیریت صحیح منابع آبی 

خبر داد.
خودرو دناپلاس را نگرفته ام

نماینده دشتستان در مجلس با اشاره به اینکه خودرو دناپلاس 
را نگرفته ام و درخواستی هم در این زمینه نداشته ایم، تصریح 
نیاز  خودرو  به  نمایندگی  امور  انجام  برای  نمایندگان  کرد: 
شود  بیت المال  از  سوءاستفاده  موجب  نباید  این  ولی  دارند 
این  نیست  قرار  گرفته  صورت  پیگیری های  با  اکنون  که 
مجلس  به  متعلق  خودروها  و  برسد  نمایندگان  به  خودروها 

خواهد بود.
رضایی با بیان اینکه با هر نوع رانتی که نصیب نماینده مجلس 
شود مخالفم، تأکید کرد: ما باید مثل مردم زندگی کنیم و در 

کنار مردم باشیم تا متوجه مشکلات و نیازهای آنها باشیم.
ابراز  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
مخالفت خود با رانت و بی عدالتی، ادامه داد: با هر امتیاز ویژه 
برای مسئولان و نمایندگان مخالفم. اگر کسی نمی تواند در 

این شرایط کار کند نباید مسئولیتی بگیرد.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: باید از این مسائل عبور کنیم و تمرکز 
خود را روی مسئله معیشت، گرانی، بیکاری و افزایش اشتغال 

بگذاریم و زمان مجلس و نمایندگان صرف این مسائل شود.
باید برای کنترل قیمت  وی تأکید کرد: الآن وقت مجلس 
دلار و سکه و معیشت مردم باشد و تلاش کنیم که فشار را 

از روی دوش مردم کمتر کنیم.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار 

هرمزگان :

افتتاح ۶۳ پروژه در سطح 
روستاهای هرمزگان

 

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار هرمزگان گفت: ۶۳ 
به  ریال  میلیارد   ۹۱۹ و  یک هزار  اعتبار  با  عمرانی  پروژه 
مناسبت روز ملی روستا و عشایر در سطح روستاهای استان 

افتتاح می شود.
به گزارش خبرگزاری فارس از بندرعباس، رضا مدرس اظهار 
نامگذاری شده  داشت: 15 مهرماه روز ملی روستا و عشایر 
و  قبل  مدت ها  از  لازم  برنامه ریزی های  مناسبت  این  به  که 
با پیگیری دفتر امور روستایی صورت گرفت تا 63 پروژه 

عمرانی آماده بهره برداری شود.
 برای تکمیل این پروژه ها مجموعاً بیش از یک هزار و 919 
میلیارد ریال اعتبار هزینه شده که شامل اعتبارات استانی و 

ملی است.
به گفته معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان، 
میلیارد   169 ارزش  به  پروژه   29 با  پزشکی  علوم  دانشگاه 
ریال،  میلیارد   35 ارزش  به  پروژه   9 با  دهیاری ها  ریال، 
شرکت توزیع نیروی برق با 8 پروژه به ارزش بیش از 148 
میلیارد ریال، برق منطقه ای با 7 پروژه به ارزش 1249 میلیارد 
ریال، بنیاد مسکن انقلاب اسلامی با 4 پروژه به ارزش بیش 
از 21 میلیارد ریال، جهاد کشاورزی با 3 پروژه به ارزش 249 
میلیارد ریال و نوسازی مدارس با 3 پروژه به ارزش بیش از 

48 میلیارد ریال از جمله این پروژه ها است.
مدرس با بیان اینکه رسیدگی به امور روستاها و خدمات رسانی 
جغرافیایی  پراکندگی  علی رغم  نزدیک  و  دور  مناطق  به 
پیگیری  جد  به  هرمزگان  استان  در  زیاد  بسیار  جمعیتی  و 
مسائل  به  رسیدگی  و  پیگیری ها  کرد:  خاطرنشان  می شود 
استاندار است و روزانه نحوه  مردم در روستاها مورد تأکید 
خدمات رسانی به روستاها مورد رصد و پیگیری ایشان است.

استان خوزستاناستان خوزستان

مدیرعامل شرکت خبر داد:

 ثبت رکوردهای تولید 
در فولاد خوزستان

 تحقق برنامه صادراتی

 ۷۰ حدود  اختصاص  از  خوزستان  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
خوزستان  فولاد  شرکت  داخل  فروش  محصولات  از  درصد 

به شرکت های نوردی درون استان در سال جاری خبر داد.
سال  در  کرد:  اظهار  ایسنا،  با  گفت وگو  در  محمدی  علی 
جهش تولید با اقداماتی که شرکت فولاد خوزستان علی رغم 
همه مشکلات در زمینه های مختلف تولیدی انجام داده است، 
شش  و  فصلی  ماهانه،  روزانه،  تولید  رکوردهای  توانسته ایم 

ماهه را به ثبت برسانیم.
وی با بیان اینکه امیدواریم روند تولید فعلی را در مجموعه 
تولید،  افزود: در حوزه  ادامه دهیم،  شرکت فولاد خوزستان 
امیدواریم  و  هستیم  جلوتر  تولید  برنامه  از  درصد   ۵ حدود 
خوزستان  فولاد  سالانه  تولید  رکورد  سال،  پایان  در  بتوانیم 
خوزستان  فولاد  مجموعه  افتخارات  به  افتخاری  و  بزنیم  را 

بیفزاییم.

از  یکی  کرد:  تصریح  خوزستان  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
نیاز  تأمین  خوزستان،  فولاد  شرکت  اصلی  اولویت های 
امسال  و  بود  خوزستان  استان  درون  فولادی  شرکت های 
فولاد  داخل شرکت  فروش  از محصولات  حدود ۷۰ درصد 
خوزستان به شرکت های نوردی درون استان اختصاص داده 

شد.
محمدی بیان کرد: در سال جهش تولید به دنبال آن هستیم که 
شرکت های درون استان فعال شوند و نیازهای مواد اولیه این 
شرکت ها را تأمین کنیم.وی با اشاره به بحث صادرات گفت: 
ارزآوری  جهت  در  وزارت صمت  سیاست های  به  توجه  با 
برای کشور، توانسته ایم تا حدودی موفق عمل کنیم و برنامه 
برای  خوبی  ارزآوری  و  کنیم  محقق  را  شرکت  صادراتی 
ادامه  فولاد خوزستان  باشیم.مدیرعامل شرکت  داشته  کشور 
داد: کارهای توسعه ای در شرکت فولاد خوزستان با سرعت 
طرح های  امیدواریم  و  است  انجام  حال  در  خوبی  دقت  و 
افزایش  شادگان،  فولاد  جمله شرکت  از  شرکت،  توسعه ای 
ظرفیت فولاد سنگان، پست ۴۰۰ کیلو وات و پروژه زم زم 
۳ در زمان های معین شده اجرایی شوند تا کارهای توسعه ای 

شرکت منجر به افزایش تولید و افزایش اشتغال شوند.
محمدی با اشاره به بحث مسئولیت های اجتماعی اظهار کرد: 
خدمت  و  محرومیت زدایی  جبهه  در  تولید،  سنگر  کنار  در 
به کار هستیم. در حوزه های آموزشی،  نیز مشغول  به مردم 
انجام  اقداماتی در حال  درمانی، فرهنگی و همچنین عمرانی 
این  در  خدماتی  به  مردم  کنیم  احساس  که  جا  هر  و  است 

حوزه ها نیازمند هستند، قطعاً ورود خواهیم کرد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

گچساران

مدیرعامل شرکت توسعه آب و نیروی ایران:

 ۲۵۰۰ میلیارد ریال به تکمیل
  سد چمشیر گچساران 

اختصاص یافت

 ۲ ایران گفت:  نیروی  و  توسعه آب  مدیرعامل شرکت 
هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل سد در حال 

احداث چمشیر در گچساران اختصاص یافته است.
به گزارش ایرنا  بهروز مرادی در حاشیه بازدید از  روند 
با  گو  و  در گفت  اجرای چمشیر  در دست  سد  احداث 
خبرنگار ایرنا اظهار داشت: این اعتبار از محل اعتبارات 
داخلی و فاینانس خارجی برای عملیات اجرایی تا آبگیری 
اولیه این سد اختصاص یافته است.وی با اشاره به اینکه 
پیشرفت فیزیکی سد چمشیر جلوتر از برنامه زمان بندی 
است بیان کرد: آبگیری اولیه این سد در اردیبهشت ماه 
سال ۱۴۰۰ انجام می شود.مدیرعامل شرکت توسعه آب و 
نیروی ایران تصریح کرد: در صورت تأمین بقیه اعتبار 
مورد نیاز این سد به طور کامل تا پایان سال ۱۴۰۰ تکمیل 
یورو  میلیون   ۲۴۰ تاکنون  داشت:  ابراز  می شود.مرادی 
گچساران  در  چمشیر  سد  ساخت  برای  سرمایه گذاری 

انجام شده است.

بویراحمد

فرماندار شهرستان بویراحمد:

۲/۲ درصد مبتلایان کروناویروس 
 شهرستان بویراحمد کودکان

 زیر پنج سال هستند
 

پنج  زیر  کودکان  گفت:  بویراحمد  شهرستان  فرماندار 
سال ۲/۲ درصد در این شهرستان به کروناویروس مبتلا 

شده اند.
به گزارش ایسنا شاهرخ کناری در نشست ستاد مدیریت 
درصد   ۲۲ افزود:  استان  کرونای  با  مقابله  و  پیشگیری 
بیماران کرونایی شهرستان بویراحمد مربوط به روستاها 
تاکنون  کرونا  شیوع  ابتدای  از  کرد:  اظهار  وی  هستند. 
۱۵ هزار و ۲۵۳ نفر  در شهرستان بویراحمد از بیماران 
قطعی کرونایی تست گرفته شد که ۳۷۸۵  و  مشکوک 
این  در  یافته  بهبود   ۲۹۵۱ و  کروناویروس  به  مبتلا  نفر 

شهرستان داشته ایم.
 ۵۸ تاکنون  اینکه  بیان  با  بویراحمد  شهرستان  فرماندار 
داشته ایم،  بویراحمد  شهرستان  در  کرونا  از  ناشی  فوت 
این  کرونایی  بیماران  از  درصد   ۵۳ کرد:  خاطرنشان 
شهرستان مرد و ۴۷ درصد زن بوده و ۲۲ درصد روستایی 

و ۷۸ درصد شهر بوده اند.

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری بندر بوشهر گفت: 
اعلامیه های  بنرهای تصویر تسلیت و  اعتراض شهروندان، نصب  به دلیل 

ترحیم دارای ابعاد بزرگ در این شهر ممنوع است.
به گزارش ایرنا، احمد بارگاهی روز سه شنبه در جمع خبرنگاران با اشاره 
به نقش این بیلبوردها در شیوع افسردگی در بین مردم افزود: در هفته های 
اخیر بارها نسبت به نصب بنرهای تسلیت اعتراض هایی توسط شهروندان 

به سازمان فرهنگی شهرداری رسیده است. 
وی بیان کرد: با توجه به اینکه این روزها مردم از مشکلات متعدد رنج 

ابعاد  در  و  زیاد  تعداد  به  هم  آن  درگذشتگان  تصاویر  مشاهده  می برند، 
ناراحتی مردم را در پی  افزایش غم و  بزرگ در سطح شهر، چیزی جز 
نخواهد داشت.بارگاهی ادامه داد: از همشهریان تقاضا داریم در این ارتباط 
افزود:  باشند.وی  داشته  شهرداری  فرهنگی  سازمان  با  را  لازم  همکاری 
به منظور  نیز  عزادار  شهروندان  و  نیست  شخص  به  متعلق  عمومی  محیط 
احترام به حقوق سایر افراد جامعه باید نسبت به این موضوع توجه کافی 
این تصاویر غمگین و آزرده  با دیدن  باشند زیرا سایر شهروندان  داشته 

می شوند. 

نصب بنرهای تسلیت در بوشهر ممنوع شد


